

卫理公会以萨迦守望者

(14/01/2021-20/01/2021)

### 1. 为家庭祷告：

A) 愿福音的大能转变我们的家庭，好让作儿女的，可以在主里理所当然的听从父母，孝敬父母。并且使作父亲的，不要惹儿女的气，只要照着主的教训和警戒，养育他们。（以弗所书 6:1-4）

B) 求神帮助你，赐给你智慧，好让你可以有实际的行动去回应以上的祷告。

### 2. 为教会祷告：

A) 为你的牧师和领袖们提名祷告，使他们能靠着福音的大能胜过性，权利和金钱的试探。

B) 为会督刘会明牧师祷告。愿神大能的右手扶持他，使他在所托付的职分上勇敢无惧，满有圣灵的力量。

C) 继续为年会各部及机构将于 2021 年 1 月 5 日至 26 日期间举行的第一次会议代祷。因诗巫疫情严重的缘故，这些会议改为线上进行。求神保守，让线上的会议依然能有效率的进行。

D) 为 1 月 16 日的年会团契顾问、职员、教区主席云视频激励会（SCAC Fellowship Training Camp）祷告。讲员是会督刘会明牧师。

### 3. 为国家祷告：

A) 为大马各处日趋严重（连续六天破两千）的疫情祷告。求主怜悯，并且藉着政府所落实的 MCO 和 CMCO 可以有效控制疫情的扩散。我们也祷告纪念所有在抗疫前线的人员。

B) 为着国家进入紧急状态祷告。祷告中特别纪念首相及内阁可以善用紧急状态的特权，有智慧的管控疫情的扩散。

C) 为你所属地区的代议士提名祷告。求圣灵帮助他们，以上帝安置在人心里的是非之心继续为民服务。

### 4. 为世界祷告

A) 联合国粮食及农业组织 1 月的报告表示，全球食品价格连续第七个月上涨。让我们从启示录中黑马的启示，继续警醒祷告，求神怜悯我们。

B) 提名为宣教部所派遣的 40 位长期宣教士和鸽子祷告。

## The Methodist Issachar Watcher

(14/01/2021-20/01/2021)

### Pray for Family:

- A) May the power of the gospel, transform our families so that children will obey and honor their parents in the Lord. Moreover, let the father not exasperate his children, but bring them up in the training and instruction of the Lord. (Ephesians 6:1-4)
- B) May God help us and give us wisdom, to reply the prayer with the practical actions.

### 2. Pray for Churches:

- A) Pray for your pastor and church leader(by name), that they can overcome the temptation of sex, power and money by the power of the gospel.
- B) Pray for Bishop Lau. May God's right hand sustain him, and give him courage and the full of the power from Holy Spirit to perform the duties of his office.
- C) Pray for each Board and Institution that will meet on 5-26 January 2021. Due to the pandemic in Sibul, each meeting will be carried out online.
- D) Pray for online SCAC Fellowship Training Camp for the advisor, committee members, each district president that will be held on 16 January 2021.

### 3. Pray for Country:

- A) Pray for the worsening pandemic (more than 2,000 cases in these six consecutive days) in Malaysia. Pray for mercy; that the situation can be effectively controlled through the MCO and CMCO implemented by the government. We also pray for all frontliners handling the pandemic.
- B) Pray for the Malaysia as it enters a state of emergency. We pray for the prime minister and Cabinet that they make good use of the state of emergency; to control the spread of the pandemic.
- C) Pray for your own members of Parliament, MP(by name). May Holy Spirit help them as they serve the people.

### 4. Pray for World:

- A) The January Report from the Food and Agriculture Organization of the United Nations(FAO) has shown that the price of food has been increasing continuously these past seven months. Let us remember the black horse that is recorded in the Book of Revelation as we keep alert and pray.
- B) Pray for the 40 Missionary and the "member of dove" from Board of Mission.

## Pengawal Isakhar Methodist

(14/01/2021-20/01/2021)

### 1. Doa untuk Keluarga:

- a. Doa agar Injil Yesus mengubahkan keluarga kita, yang sebagai anak dapat mentaati ibubapa. Juga yang sebagai bapa tidak menyebabkan anak marah, sebaliknya didiklah mereka dengan ajaran dan nasihat Tuhan. (Efesus 6:1-4)
- b. Doakan kita peroleh kebijaksanaan daripada Allah, agar dapat menresponi Tuhan melalui Tindakan kita.

### 2. Doa untuk Gereja:

- a. Doa untuk pastor anda, supaya mereka memenangi godaan SPM (Sex, Power, Money)
- b. Doa untuk Bishop Lau Hui Ming. Tangan Tuhan memulihkannya, agar Beliau berani dan dilimpahi kuasa Roh Allah untuk melaksanakan jawatannya.
- c. Terus berdoa untuk mesyuarat Lembaga SCAC yang dijalankan pada 5-26/01/21. Disebabkan kes Covid-19 bertambah di Kawasan Sibul, mesyuarat akan dijalankan atas talian. Doa agar mesyuarat berjalan dengan lancar.
- d. Doa untuk latihan dan kongres Persaudaraan SCAC (SCAC Fellowship Training Camp) yang akan dijalankan pada 16/1/21. Pensyarah adalah Bishop Lau Hui Ming.

### 3. Doa untuk Negara:

- a. Doa untuk keadaan wabak di Malaysia (lebih 2000 kes berturut-turut). Doakan rahmat Tuhan kekal di Malaysia, dan melalui PKP dan PKPB boleh mengawal perkembangan jumlah wabak di negara kita. Juga ingatkan pegawai kesihatan dalam doa kita.
- b. Doakan Malaysia yang sudah masuk keadaan Darurat. Doa agar Perdana Menteri dan Kabinet dapat memanfaatkan Darurat dan mengawalkan penyebaran wabak Covid-19.
- c. Doakan untuk wakil tempatan. Berdoa agar Roh Kudus mengurniakan hati melayani masyarakat, dan sentiasa mengutamakan kepentingan rakyat.

### 4. Doa untuk Dunia:

- a. Laporan Januari dari Pertubuhan Makanan dan Pertanian Bangsa-Bangsa Bersatu melaporkan bahawa harga makanan sedunia telah meningkat berturut-turut 7 bulan. Terus beriman doa agar Rahmat Tuhan kekal di dalam kita.

Marilah kita terus menonton dan berdoa dari kuda hitam dalam kitab Wahyu, meminta Tuhan untuk mengasihani kita.

- b. Doa untuk 40 mubaligh jangka masa panjang dan burung merpati yang diutus oleh Lembaga Misi SCAC.